

Internet Access at the Fair 展覽會連線上網安排

To ensure smooth Internet access during the fair period for business usage that requires **stable connection** (such as website demonstration, download of multimedia files, remote access to company server, etc.) throughout the Fair, **exhibitors are advised to order a dedicated Broadband Line inside your booth**, instead of relying on the Wireless LAN service provided by HKCEC (Please refer to **FORM 5.2** in the online "Additional Facilities & Services Order Form").

All exhibitors are kindly reminded that the free Wireless LAN service operated by HKCEC intends only for light and causal usage by a limited number of users simultaneously. The wireless connection may fail or become slow and/or unstable during the fair period, and will disconnect if the connection is idle for over 60 minutes. As an alternative to the free Wireless LAN service, broadband connection will be set up by HKTDC in designated areas of the Fair for both exhibitors and buyers.

Should you have further enquiries, please contact our Wireless LAN Service Hotline on 2582 1846 / 2582 1849 during fair period.

如貴公司在展覽會期間需要穩定流暢之網路連線作商務洽談用途(如網頁示範、檔案下載或遠程連接電腦伺服器), **本局強烈建議閣下訂購一條獨立的寬頻上網線路以便在展位中使用**, 避免依賴香港會議展覽中心提供之無線上網服務(申請程序請見網上「額外設施及服務申請表格」內的**表格 5.2**)。

各參展商亦必須注意會展中心提供之免費無線上網服務只能為有限的使用者提供輕量及臨時的上網用途。因此在展覽會期間網路可能出現連線失敗, 不穩定或緩慢等情況, 且若連線後停止瀏覽網頁超過 60 分鐘, 無線上網服務亦會自行中止。

如閣下在展覽會期間遇有無線網路覆蓋及使用方法的問題或需要協助, 請前往服務台或致電熱線 2582-1846 / 2582-1849。

HKCEC Free WiFi Service Login Procedure 香港會議展覽中心無線上網服務使用步驟

1. Enable the wireless connection on your device and select "HKCEC WiFi Complimentary" or "HKCEC Fast WiFi Complimentary".
啟動無線網絡裝置, 選擇「HKCEC WiFi Complimentary」或「HKCEC Fast WiFi Complimentary」網絡連接無線上網服務。
2. You will be connected to the login web page. If not, please open a browser and access "www.hkcec.com".
瀏覽器會被轉到會展中心免費無線網絡登入網頁。如沒有, 請開啟瀏覽器並進入「www.hkcec.com」。
3. Check the box to accept the terms and conditions, then click "Connect".
點選方格表示已閱讀並同意使用條款及條件, 然後點擊「連接」。
4. Internet access is enabled.
無線網絡正式接通。